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Zápisnica č. 9/2023 
 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠPORTU 
13.11.2023 

Zasadacia miestnosť miestneho úradu 
Pri kríži 14, 841 02 Bratislava 

 
 

 
Prítomní: Mário Borza, Jozef Petrovský, Marián Bohunský, Štefan Gubrica, Branislav 
Javorek, Branko Semančík, Emanuel Rehák, Pavol Jančovič, Richard Šafarik, Online Radek 
Šatka – tajomník komisie športu. 
Neprítomní: Andrej Vlk, Peter Hanulík, 
Ospravedlnení: Andrej Vlk 
Neospravedlnení: Peter Hanulík 
 
Hostia: RNDr. Martin Zaťovič, Pavol Jančovič mladší, Michal Gajan,  
 
 
Začiatok 17.00 hod.,  ukončenie 19.00 hod. 
 
Program: 
1. Otvorenia a privítanie členov komisie 
2. Dúbravská 4ka liga 
3. Návrh starostu zorganizovať športový viacboj v r.2024 
4. Zhodnotenie športových podujatí v mesiaci október 2023 
5. Pripravované športové podujatia na November 2023 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
K bodu 1 
Predseda komisie Mário Borza privítal všetkých prítomných členov a hostí a oboznámil členov 
komisie s návrhom programu. Následne dal predseda komisie o programe hlasovať. 
 
Hlasovanie:       prítomní: 9         za:  9          proti: 0           zdržal sa: 0 
 
 
Stanovisko komisie: 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili.  
 
 
K bodu 2 
Starosta MČ Dúbravka pán Martin Zaťovič otvoril tému ohľadom projektu dúbravská 4ka liga 
a vyzval aktérov projektu, aby oboznámili členov športovej komisie s predstavou financovania 
projektu. Slova sa ujal hosť pán Pavol Jančovič mladší, ktorý ochotne prešiel kapitálovou 
schémou projektu a jednotlivými časovými úsekmi platieb.  
Následne pán starosta poukázal na dôležitosť dodržiavania postupu jednotlivých krokov 
finančných operácií smerom k MČ.  



 

INTERNAL 

Autori projektu pán Jančovič Pavol ml. a pán Šafárik Richard prisľúbili dohľad nad správnym 
postupom a dohodli sa v spolupráci so zamestnancom MČ Dúbravka Radekom Šatkom 
spoločne koordinovať projekt úspešne vpred.  
 
K bodu 3 
V tomto bode pán starosta navrhol členom športovej komisie zorganizovať v roku 2024 tzv. 
viacboj. Jednalo by sa o sériu nových, ale už aj zabehnutých športových akcií, ktoré by boli 
vzájomne prepojené a to tak, že ak by sa prihlásení športovci zúčastnili minimálne ôsmych 
športových akcií z desiatich, tak by získali titul dúbravský viacbojár a boli by zaradení do 
žrebovania o hodnotné ceny. Komisia privítala návrh s nadšením a prisľúbila, že sa s ním bude 
zaoberať pri tvorbe kalendára.  
 
K bodu 4 
Tajomník komisie Radek Šatka informoval členov o športových podujatiach za uplynulý 
mesiac.  
 Bowlingová liga 6 DBLS 
 Dúbravská atletická liga veľké finále 
 Atletický štvorboj na Sokolíkovej 
 Rodina je najviac Rodinná štafeta 
 
K bodu 5 
Plánované podujatia na mesiac November: 
 Školský turnaj v basketbale ZŠ Nejedlého 
 Školský turnaj vo florbale ZŠ Pri kríži 
  
 
K bodu 6 
V bode rôzne sa diskutovalo na tému plánovaného športového podujatia dúbravský ľadový 
medveď, ktoré sa bude konať 16.12.2023 pre DKD.  
 
 
K bodu 7 
Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  
 
 
 
Zapísal: Radek Šatka                                                   Overil: Mário Borza 
              Tajomník komisie                                                      Predseda komisie  
 
                                                             
 
Bratislava 20.11.2023 
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